
La gespa del camp del Palam�s no es replantar� aquesta

temporada

L'Ajuntament, el deg� i el Llagostera aposten per seguir amb el tractament

que s'hi est� fent

L«operari de Royal Verd i exjugador del Palam�s

Gorka Garagarza arregla un tros de gespa diumenge

passat.
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La gespa de l'estadi Palam�s-Costa Brava evoluciona

favorablement per� cal no abaixar la gu�rdia i conf iar en la seva

plena recuperaci�. De replantament, en aquests moments, ni

somiar-ho. Aquest �s si fa no fa, el pensament generalitzat al

voltant de l'actuaci� o no a la delicada gespa del rebatejat Estadi

Municipal Palam�s-Costa Brava. Aquest estiu s'han celebrat els

vint-i-cinc anys de l'estadi municipal de Palam�s i de mica en mica

la fesomia de la instalálaci� va canviant d'aspecte coincidint amb

l'arribada de la UE Llagostera a Palam�s. A les cabines de premsa hi ha wif i, al voltant del terreny de joc s'ha

tapat el fossat, la publicitat est�tica ha augmentat de manera considerable, el bar de la General s'ha reober t,

properament s'instalálaran unes noves banquetes... A banda de tot aix�, hi ha un aspecte b�sic i primordial pels

futbolistes com �s la super f�cie i aquesta com l'estadi tamb� t� vint-i-cinc anys. La intenci� de les tres par ts

implicades (Ajuntament de la vila, Palam�s CF i UE Llagostera) �s no canviar la gespa a cur t termini tot i que �s

el problema m�s gran que hi ha hagut f ins ara per culpa de l'atac d'un fong.

Els dos clubs que utilitzen l'herba, que ja t� un quar t de segle de vida, no es plantegen de moment cap canvi tot i

la constant activitat que ha de supor tar, com per exemple el passat cap de setmana quan el Palam�s i el

Llagostera hi van jugar de manera consecutiva, (dissabte i diumenge). El Llagostera nom�s trepitja l'escenari

dels seus par tits per entrenar-hi una vegada la setmana ja que la resta de sessions les fa a Palafrugell. En

aquest sentit, el director espor tiu dels llagosterencs, Oriol Alsina, no contempla cap variaci� pel que fa a la

gespa de l'estadi palamos� i conf ia en l'empresa que la tracta. "La gent de Royal Verd ens ha dit que ho

redre�aran i que a mesura que faci m�s fred el camp estar� millor. Esperem que sigui aix�", assegura Alsina.

De la seva banda, el president del deg�, Joan Pau P�rez tampoc es planteja cap canvi de gespa. "N'hem parlat

amb el regidor d'espor ts Joan Cur to i la intenci� �s intentar aguantar aix� aquesta temporada com sigui".

L'alcaldessa del municipi, Maria Teresa Ferr�s, segueix la l�nia expressada pels dos inquilins de l'estadi i admet

que dins del pressupost aprovat en el ple de dimar ts passat no hi ha cap par tida destinada al canvi de gespa. "�s

cer t que pateix molta pressi� per� estem tractant la malaltia que ha agafat. Tot i aix�, l'empresa s'est� volcant

perqu� presenti la millor imatge i condicions possibles i al f inal de temporada ho valorarem".
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